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Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
In september 2021 stelden wij raadsvragen over de geconstateerde PFAS-verontreinigingen in Helmond en 
meer specifiek over de gevolgen ervan voor Volkstuinvereniging Delta aan de Griftstraat.  
 
De geconstateerde PFAS-verontreiniging heeft tot veel onzekerheid en bezorgdheid geleid bij de mensen. 
Een aantal mensen komt om die redenen niet meer naar de volkstuin waardoor steeds meer tuintjes 
verloederen, nieuwe leden kunnen vanwege de vele onduidelijkheden niet worden toegelaten, maar vooral 
zijn mensen bang dat hun jarenlange werk zomaar verloren gaat. De volkstuin is voor deze mensen veel 
meer dan een moestuin, het is een verlengstuk van hun thuis, een plek waar bloed, zweet en tranen in 
zitten. 
 
In antwoord op onze vragen gaf u aan pas met de leden van de volkstuin te kunnen communiceren zodra 
het adviesrapport van RIVM klaar zou zijn en dat dit begin 2022 zou zijn. Inmiddels hebben wij begrepen dat 
dit rapport er ligt, maar dat u toch pas in april in overleg treedt met het bestuur van de volkstuin.  
 
Voor de leden van de volkstuin is dit echter veel te laat. Het tuinseizoen begint alweer. Mensen moeten nu 
plannen maken voor huren, investeren in opknappen en aankoop van zaden. Maar ook de inwoners van 
Rijpelberg en Brouwhuis en de andere volkstuin (Sluisdijk) verdienen zo snel mogelijk duidelijkheid.  
 
Om die reden stellen wij de volgende vragen aan het college: 

1. Heeft u het adviesrapport van RIVM inmiddels ontvangen? Zo ja, wat is de strekking van de 
bevindingen?  

2. Bent u bereid het gesprek met het bestuur van de volkstuinen zo spoedig mogelijk plaats te laten 
vinden, in ieder geval in de eerste helft van maart? 

 
Alvast dank voor uw reactie.  
 
Hartelijke groet, 
 
Bert Valentijn en Nathalie Peijs 
PvdA Helmond 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Heeft u het adviesrapport van RIVM inmiddels ontvangen? Zo ja, wat is de strekking van de 
bevindingen? 

Nee, het advies van RIVM is nog niet ontvangen. Het RIVM verwacht het rapport medio mei te kunnen 
opleveren. Dat is later dan verwacht. Wij hebben aangedrongen op snelheid, juist omdat wij de gebruikers 
van de moestuinen zo snel mogelijk duidelijkheid willen geven. Het RIVM geeft echter aan niet eerder te 
kunnen leveren. Voor de noodzakelijke risicoberekeningen zijn wij afhankelijk van het RIVM. We zullen het 
rapport dus moeten afwachten.  
 

2. Bent u bereid het gesprek met het bestuur van de volkstuinen zo spoedig mogelijk plaats te laten 
vinden, in ieder geval in de eerste helft van maart? 

Er is op 7 maart jl. gesproken met het bestuur van de moestuinvereniging. Tijdens dat gesprek is de stand 
van zaken toegelicht. In de komende periode zullen wij regelmatig contact houden met het bestuur.  
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel H.J. de Ruiter 
burgemeester secretaris 


